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Abstract (en)
[origin: WO9534735A1] Hinge mounts are used on a window or door between a frame capping (68) and a wing capping parallel to it; the frame
bearing block of the hinge mounts has a flat base plate (21) which lies flush in a cavity (23) sunk into the visible face (22) of the frame and opening
out onto the frame rebate-peripheral face (24). The shallow cavity (23), on its boundary edges facing away from the frame rebate-peripheral face
(24), has a contour formed by several (at least two) mutually intersecting circular arcs (67) to which the boundary edges (26) of the base plate (21)
have a complementary line.

Abstract (de)
An einem Fenster oder einer Tür sind zwischen einem Blendrahmenholm (68) und einem dazu parallelen Flügelholm Gelenkbeschläge verwendet,
deren Rahmenlagerbock eine flache Grundplatte (21) hat, die bündig von einer in die innere Blendrahmen-Sichtfläche (22) eingesenkten und
zur Blendrahmenfalz-Umfangsfläche (24) ausmündenden Vertiefung (23) aufgenommen ist. Die flache Vertiefung (23) hat dabei an ihren von
der Blendrahmenfalz-Umfangsfläche (24) abgewendeten Begrenzungskanten eine von mehreren, nämlich mindestens zwei sich gegenseitig
überschneidenden Kreisbögen (67) bestimmte Kontur, zu der die Randkanten (26) der Grundplatte (21) einen komplementären Verlauf aufweisen.
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